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Sēde sasaukta 2023.gada 19.decembrī plkst. 13:00 
Sēde sākta 2023.gada 19.decembrī plkst. 13:01 
Sēde slēgta plkst. 13:56 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Klātienē 
Dzintars Kudums, Aivars Galeckis, Andris Jefimovs,  
Attālināti  
Edgars Treimanis 
 
 
Sēdē piedalās: 
Pašvaldības darbinieki 
klātienē 
Ģirts Osis  -jurists 
attālināti 
Andrejs Radzevičs -deputāts (attālināti) 
 
Uzaicinātās personas -Arturs Nehajenko, ‘’Lat Eco Development’’ SIA,  Oskars 
Beikulis,‘’Lat Eco Development ‘’SIA 
 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis – Inga Ratniece 
 
Sēdi vada Dzintars Kudums 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Liepājas valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada sadarbības teritorijas 
civilās aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

2. Par paredzētās darbības “Vēja parka “Vērgale”’’ būvniecība Dienvidkurzemes 
novadā Vērgales pagastā” akceptēšanu 

 

 
1.§ 

Par Liepājas valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada sadarbības teritorijas 
civilās aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

 

 Andris Jefimovs 

Informē, ka lēmums nepieciešams, lai stātos spēkā 
civilās aizsardzības komisijas nolikuma jaunā redakcija. 
Iepriekšējā nolikumā bija noteikts, ja mainās kāds no 
iesaistīto institūciju vadītājiem, no jauna domes sēdē  
jāapstiprina nolikums. Jaunā redakcija nosaka, ja notiek 
vadītāju maiņa, tiek nosūtīta deleģējuma vēstule un 
civilas aizsardzības komisija veic izmaiņas. 
 

Aivars Galeckis 
Vērš uzmanību, ka lemjošās daļas 3.punkts izteikts 
neskaidri. Jāprecizē kāda ugunsdzēsēju dienesta 
vadītājs atbild par lēmuma izpildi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Aivars Galeckis, Dzintars Kudums, Edgars 
Treimanis, Andris Jefimovs -tehnisku problēmu dēļ 
balso mutiski) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

                          Nolemj: 

1) Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba 
kārtības jautājumu ‘’Par Liepājas 
valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada 
sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 
komisijas nolikuma’’ apstiprināšanu’’ 

2) Juristam Ģirtam Osim precizēt lēmuma 
3.punktu. 

 
 

 
 
 
 
 



2.§ 
Par paredzētās darbības “Vēja parka “Vērgale” būvniecība Dienvidkurzemes 

novadā Vērgales pagastā” akceptēšanu 
 

Ziņo Ģirts Osis  

2023.gada 6.novembrī Dienvidkurzemes  novada  
pašvaldībā saņemts  “Lat  Eco Development” SIA, 
iesniegums, kuram pievienoti  Vides  pārraudzības  valsts  
biroja  2023. gada  31.oktobra  atzinums  Nr.5  – 
04/11/2023,  pārskata  karte  ar alternatīvām vēja 
elektrostacijām  un  norādīta  saite  uz ietekmes uz vidi 
novērtējuma ziņojumu. Iesniegumā “Lat Eco 
Development” SIA lūdz akceptēt paredzēto darbību – 
Vēja parka  “Vērgale” būvniecību  Dienvidkurzemes  
novada  Vērgales pagastā,  jo  pabeigta  ietekmes  uz  
vidi  novērtējuma procedūra saskaņā  ar likuma “Par 
ietekmes uz vidi novērtējumu” prasībām. 

Pašvaldībā 2023.gada 6.decembrī saņemts “Lat 
Eco Development” SIA Iesnieguma papildinājums, 
precizējums, kurā tiek norādītas precizētās vēja 
elektrostacijas, kuras paredzēts izbūvēt. 

Vides pārraudzības valsts birojs 2023. gada 31. 
oktobrī izsniedzis atzinumu  Nr. 5 – 04/11/2023, kas ir 
kompetentās iestādes viedoklis par sagatavoto ietekmes 
uz vidi novērtējuma ziņojumu Paredzētajai darbībai. 
Birojs Atzinumā secina, ka ietekmes uz vidi novērtējums 
kopumā veikts atbilstoši tā nosacījumiem. Paredzētās 
darbības īstenošana iespējama, izbūvējot ne vairāk kā 10 
VES. 

Arturs Nehajenko  
 Iecere aizsākusies 2019.gadā, bijušas 3 darba grupas, 
notikusi sabiedriskā apspriešana, noslēgti ar 
iedzīvotājiem apbūves tiesību un kompensāciju līgumi. 

Oskars Beikulis 
Informē, ka notikušas daudzas tikšanās ar iedzīvotājiem, 
lai izskaidrotu būvniecības ieceri un uzklausītu 
sabiedrības viedokļus un atbildētu uz jautājumiem 

Dzintars Kudums 
Vai izbūves procesā tiks skarti pašvaldības īpašumi un 
ceļi? 

Oskars Beikulis 

Teritorijai piekļūt var tikai caur pašvaldības ceļiem, 
ziņojumā norādīts, ka jāizvērtē pievedceļu kvalitāte, ja tā 
ir nepietiekama, jāveic rekonstrukcija. Citu pašvaldības 
īpašumu būvniecības teritorijā nav, tikai ceļi. 

Dzintars Kudums Jautā vai paredzēti kabeļu izvietojumi gar ceļiem 

Edgars Treimanis 

Saprotu, ka viss vēl tiks projektēts un darbības, kas skar 
ceļus, vēl tiks saskaņotas. Svarīgi, lai visi nosacījumi, kas 
saistīti ar ceļu izmantošanu būvniecības laikā, projekta 
īstenotājam būtu skaidri. 

Oskars Beikulis 
Skaidro, ka gar pašvaldības ceļu malām varētu tikt guldīti 
vidēja sprieguma kabeļi, šādas darbības tiek saskaņotas 



ar zemes valdītāju, ņemot vērā izvirzītos nosacījumus. 
Tiek noslēgts līgums, kurā iekļauj nosacījumus, kuri ļauj 
ievietot kabeļus un arī īpašniekam uzturēt ceļa 
infrastruktūru. 

Arturs Nehajenko 

Skaidro, ka jāsaņem akcepts no VARAM par 
lokālplānojumu. Tad Būvvaldē tiks iesniegts būvprojekts. 
Pašlaik tiek gaidīti piedāvājumi no energokompānijām 
par kabeļu izbūvi, tad tiks veikta ģeoloģiskā izpēte uz 
ceļiem, vietās, kur tiks būvētas vēja elektrostacijas. 

Oskars Beikulis 
Pašvaldībai ir tiesības izvirzīt savus nosacījumus, 
nosakot, ka ceļu jautājumi risināmi, iesaistot Komunālo 
pārvaldi. 

Andrejs Radzevičs 

Pirms būvatļaujas saņemšanas būtu jāveic autoceļu 
nestspējas izvērtējums, kā arī jāsniedz pašvaldībai 
informācija par piegādājamajām iekārtām un tehnoloģiju 
to piegādei, tas ir tehnikas svari, parametri, iespējamie 
apjomi, transportlīdzekļa ass slodze, u.c. Jāveic autoceļa 
ekspertīze. 

Edgars Treimanis 

Būtu lietderīgi projekta virzītājiem sagatavot dokumentu 
ar secīgo darbu uzskaiti -ekspertīzes , mērījumi, 
novērtējumi. Tā būtu vieglāk gan pašvaldībai, gan 
attīstītājam sekot līdzi darbu izpildei. 

Dzintars Kudums 

 Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un virzīt 
tālākai izskatīšanai domes sēdē. 
Pamatojoties uz deputātu izteiktajiem priekšlikumiem, 
lūdz juristu Ģirtu Osi un deputātu Andreju Radzeviču uz 
domes sēdi sagatavot priekšlikumus lēmuma 
papildināšanai.  

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Dzintars 
Kudums, Edgars Treimanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

                          Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 
"Par paredzētās darbības “Vēja parka “Vērgale” 
būvniecība Dienvidkurzemes novadā Vērgales 
pagastā” akceptēšanu" ar papildinājumiem lēmuma 
projektā. 

 
 
 
Vides jautājumu komitejas priekšsēdētājs Dzintars Kudums 
 
Komitejas sekretāre Daiga Tilgale 


